
PROTOKÓŁ Nr XII)2007 
 

 

Z XII Sesji Rady Gminy Zławieś Wielka odbytej w dniu 5 grudnia 2007 roku. 

 

 

Sesja odbyła się w Urzędzie Gminy w Złejwsi Wielkiej, rozpoczęła o godzinie 10
00

, a 

zakończyła się o godzinie 13
40

. 

Sesji przewodniczył pan Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy. 

 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji udział wzięło 14, co stanowi 95%. 

 W sesji udział brał wójt gminy, 5 pracowników urzędu gminy oraz 3 osoby zainteresowane 

obradami. 

Listy obecności w załączeniu do protokółu. 

 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad XII sesji Rady Gminy 

      - stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 

3. Podjęcie uchwał. 

4. Informacja o pracy wójta między sesjami. 

5. Wolne wnioski i zapytania. 

6. Zakończenie obrad XII sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 

 

 

Ad. 1 

 

 

XII sesję Rady Gminy Zławieś Wielka otworzył, powitała zebranych pan Zbigniew 

Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że jest wystarczająca liczba radnych do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

Odczytał porządek obrad. 

Zapytał czy ktoś chciałby wnieść uwagi do porządku obrad. 

 

Krzysztof Rak – radny 

Zaproponował, żeby z podjęcia uchwał wykreślić podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

projektu uchwały Rady Gminy Zławieś Wielka w sprawie likwidacji Gminnego Ośrodka 

Zdrowia w Złejwsi Wielkiej, ponieważ powinna być przeprowadzona procedura konkursowo 

– przetargowa. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Poinformował, że w porządku obrad nie są wyszczególnione uchwały jakie, ma podjąć Rada. 

Wniosek zostanie poddany pod głosowanie w momencie jej rozpatrywania. 

 

Nikt nie wniósł uwag do przedstawionego porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że w sesji bierze udział 14 radnych w związku z tym 

obrady są prawomocne. 
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Ad. 2 

 

 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty bez uwag, jednogłośnie. 

 

Na salę obrad weszła radna Małgorzata Kutnik. 

 

 

Ad. 3.  

 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował jakie uchwały mają być podejmowanie na 

dzisiejszej sesji, a mianowicie : 

1. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

2. w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości, 

3. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych zwolnień 

w tym podatku, 

4. w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej i terminów 

płatności oraz sposobu jej poboru, 

5. w sprawie wysokości opłaty od posiadania psów, 

6. w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego, 

7. w sprawie określenia ceny sprzedaży 1 m
3
 wody oraz ceny za odprowadzanie 1 m

3
 

ścieków, 

8. w sprawie ustalenia wysokości opłat za przyjmowanie odpadów stałych na gminne 

wysypisko odpadów komunalnych Łążynie, 

9. w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Zławieś Mała i Rozgarty, 

10. w sprawie utworzenia Gminnego ośrodka Kultury w Złejwsi Małej, 

11. w sprawie przekształcenia jednostki organizacyjnej pod nazwą Gminna Biblioteka 

Publiczna w Górsku w samorządową instytucję kultury pod nazwą Gminna Biblioteka 

Publiczna w Złejwsi Małej, 

12. w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Gminy Zławieś Wielka w sprawie 

likwidacji Gminnego Ośrodka Zdrowia w Złejwsi Wielkiej, 

13. w sprawie powiadomienia Skarbnika Gminy i Sekretarza Gminy Zlawies Wielka o 

obowiązku złożenia oświadczenia lustracyjnego, 

14. zmieniająca uchwałę Nr V)12)2007 Rady Gminy Zławieś Wielka z dnia 22 lutego 

2007 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2007 rok. 

 

Przypomniał, że wszystkie projekty uchwał omawiane były na posiedzeniu wspólnym 

komisji. 

Odczytał projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Do przedstawionego projektu uchwały uwag nie było. 

 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła jednogłośnie 

Uchwałę Nr XII)52)2007 
w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
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Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są uwagi do projektu uchwały w sprawie zwolnień 

w podatku od nieruchomości.  

 

Uwag nie było. 

 

Rafał żelazek – wiceprzewodniczący Rady Gminy 

Odczytał projekt uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto jest za podjęciem uchwały. 

 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła jednogłośnie 

Uchwałę Nr XII)53) 2007 
w sprawie  zwolnień w podatku od nieruchomości 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że kolejny projekt uchwały określa stawki 

podatku od środków transportowych. 

Zapytał, czy są uwagi do tego projektu uchwały. 

 

Uwag nie było. 

 

Zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w wersji przedstawionej na druku, którzy radni 

otrzymali. 

 

 

Rada Gminy Zlawies Wielka podjęła jednogłośnie 

Uchwałę Nr XII)54)2007 
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

                  i zwolnień w tym podatku 
 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są uwagi dotyczące opłaty targowej. 

 

Uwag nie było. 

 

Odczytał projekt uchwały w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej 

i terminów płatności oraz sposobu jej poboru. 

 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła jednogłośnie 

Uchwałę Nr XII)55)2007 
w sprawie  określenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej i terminów 

                   płatności oraz sposobu jej poboru 
 

 

Przewodniczący Rady Gminy Zławieś Wielka zapytał, czy ktoś ma uwagi do projektu 

uchwały w sprawie opłaty od psów. 

 

Uwag nie było. 
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Odczytał projekt uchwały w sprawie wysokości opłaty od posiadania psów. 

 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła przy 14 głosach „za” i 1 przeciwnym 

Uchwałę Nr)56)2007 
w sprawie  wysokości opłaty od posiadania psów 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Zławieś Wielka zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały w 

sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta. 

 

Uwag nie było. 

 

Rafał Żelazek – wiceprzewodniczący Rady Gminy 

Odczytał projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku 

rolnego. 

 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła przy 13 głosach „za” i 2 przeciwnych 

Uchwałę Nr XII)57)2007 
w sprawie  obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy ktoś ma uwagi do projektu uchwały w sprawie 

ceny sprzedaży wody i ceny za odprowadzanie ścieków. 

 

Andrzej Pyzik – radny 

Zapytał, dlaczego nie wszystkie uchwały są publikowane w dzienniku urzędowym. 

 

Anna Zdziubany – radca prawny 

Poinformowała, że publikowane są przepisy prawa miejscowego, opłata o cenie wody i 

ścieków jest opłatą lokalną i nie podlega publikacji, poza tym wszystkie uchwały wysyłane są 

Wydziału Nadzoru i oni by to kwestionowali. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Odczytał projekt uchwały w sprawie określenia ceny sprzedaży 1 m
3
 wody oraz ceny za 

odprowadzanie 1 m
3
 ścieków. 

 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła jednogłośnie  

Uchwałę Nr XII)58)2007 
w sprawie określenia ceny sprzedaży 1 m

3
 wody oraz ceny za odprowadzanie 1 m

3
  

                  ścieków 
 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy ktoś ma pytania dotyczące opłaty za przyjmowanie 

odpadów. 

 

Mateusz Mięsikowski – radny 



 5 

Zapytał, jaki jest procent VAT. 

 

Janina Ciska – skarbnik gminy 

Odpowiedziała, że 7 %. 

 

Małgorzata Kutnik – radna 

Poinformowała, że w radio ogłoszono, że nie będą podniesione stawki VAT. 

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy 

Stwierdził, że będzie to bardzo korzystne dla gminy, ponieważ na budowę wodociągów 

kanalizacji miał się zmienić z 7% na 22%. 

 

Nikt więcej nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat 

za przyjmowanie odpadów stałych na gminne wysypisko odpadów komunalnych Łążynie. 

 

 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła przy 14 głosach „za” i 1 wstrzymującym się  

Uchwałę Nr XII)59)2007 
w sprawie  ustalenia wysokości opłat za przyjmowanie odpadów stałych na gminne  

                   wysypisko odpadów komunalnych Łążynie 
 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Poinformował, że do projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulic dopisano na wniosek 

mieszkańców ulicę Wspólną w Złejwsi Małej, dodał, że nowy projekt uchwały radni 

otrzymali. 

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy 

Poinformował, że jest tam 5 działek i mieszkańcy wnioskowali o nazwę ulicy Wspólna, a że 

nie jest to nazwa obraźliwa, więc można ją przyjąć. 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulic w 

miejscowościach Zławieś Mała i Rozgarty. 

 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła jednogłośnie 

Uchwałę Nr XII)60)2007 
w sprawie  nadania nazw ulic w miejscowościach Zławieś Mała i Rozgarty 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Zławieś Wielka zapytał czy ktoś ma uwagi do projektu 

uchwały w sprawie utworzenia Gminnego Ośrodka Kultury w Złejwsi Małej. 

 

Uwag nie było. 

 

Rafał Żelazek – wiceprzewodniczący Rady Gminy 
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Odczytała projekt uchwały w sprawie utworzenia Gminnego Ośrodka Kultury w Złejwsi 

Małej. 

 

 

Rada Gminy Zlawies Wielka podjęła przy 14 głosach „za” i 1 wstrzymującym się 

Uchwałę Nr XII)61)2007 
w sprawie utworzenia Gminnego Ośrodka Kultury w Złejwsi Małej 

 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Poinformował, że w projekcie uchwały dotyczącym bibliotek zmieniono w § 14 pkt 2 z planu 

finansowego na plan działania i w § 1 projektu uchwały na początku zdania dopisuje się z 

dniem 1 stycznia 2008 roku. 

Odczytał projekt uchwały w sprawie przekształcenia jednostki organizacyjnej pod nazwą 

Gminna Biblioteka Publiczna w Górsku w samorządową instytucję kultury pod nazwą 

Gminna Biblioteka Publiczna w Złejwsi Małej. 

Zapytał czy są pytania. 

 

Zenon Podgórski – radny 

Zapytał, dlaczego jest to przekształcenie i co za tym się kryje. 

Stwierdził, że do tej pory był Górsk i było dobrze. 

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy 

Poinformował, że nie chodzi o zwykłą formalność w nazwie, ale o zmianie działalności. 

Odbyła się kontrola z Regionalnej Izby Obrachunkowej i to ona to zakwestionowała. Musi 

być to samodzielna jednostka., która będzie od gminy otrzymywała środki finansowe na 

utrzymanie i będzie się z nich rozliczała. Uważa, że stan budynku biblioteki w Górsku nie 

zasługuje na miano gminnej i dlatego zasugerował przeniesienie gminnej biblioteki do GOK. 

Biblioteki w Górsku i Rzęczkowie będą filiami. Od kierownika gminnej biblioteki będzie 

oczekiwał większej dynamicznej działalności. Każda biblioteka wyposażona jest w 

komputery i będzie funkcjonowała sieć informatyczna. Panie pracujące w bibliotekach będą 

musiały wyjść do społeczeństwa na zewnątrz, nie tak jak działały do tej pory i pracowały 

tylko w bibliotekach. 

 

Więcej pytań nie było. 

 

Zbigniew Drewnowski - przewodniczący Rady Gminy 

Zapytał, kto jest za podjęciem uchwały. 

 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła jednogłośnie 

Uchwałę Nr XII)62)2007 
w sprawie  przekształcenia jednostki organizacyjnej pod nazwą Gminna Biblioteka  

                   Publiczna w Górsku w samorządową instytucję kultury pod nazwą Gminna 

                   Biblioteka Publiczna w Złejwsi Małej 
 

 

Przewodniczący Rady Gminy oddała głos radnemu Krzysztofowi Rakowi. 

 

Krzysztof Rak – radny 
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Ponownie złożył wniosek, żeby uchwałę o likwidacji ośrodka zdrowia odłożyć i 

przeprowadzić procedurę przetargową, która wpłynie na większą przejrzystość tego celu. 

Chodzi o to, żeby wybrać najlepszą ofertę, ponieważ są tylko dwie. 

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy 

Poinformował, że to wójt gminy przyjmuje oferty, nie radni, a VIVA-MED oferty nie złożył. 

Decyzja będzie należała do Rady, do urzędu wpłynęła tylko oferta MEDIC-a z Bydgoszczy. 

Powinno się wziąć dwie oferty pod uwagę, a odkładanie uchwały nic nie zmieni. Odwiedzał z 

radnymi instytucje, które mogłyby włączyć się do przejęcia służby zdrowia, ale ofert nie 

złożono. 

Gdyby radny miał informację, że ktoś nie zdążył złożyć oferty to można poczekać, ale 

przedłużanie tego w czasie nie wpływa korzystnie na funkcjonowanie służby zdrowia. 

Wnioskuje o rozpatrzenia dwóch ofert. 

Jest oferta MEDIC-a i dyrektor szczegółowo ją omawiał. 

VIVA-MED nie odpowiedział, co sugeruje, są to te same osoby i ta sama koncepcja. 

 

Zbysław Krawulski – radny 

Poprosił o udostępnienie oferty MEDIC-a. 

 

Zapadła decyzja o skserowaniu oferty i rozdaniu radnym 

 

Andrzej Pyzik – radny 

Przekształcenie wiąże się z przekazaniem majątku. Czy majątek zostanie oddany na 10 lat, ale 

to też się wiąże z procedurami. Czy wartość długu służby zdrowia przekracza wartość 

majątku. Majątek to też są działki i budynki. Np. minie 10 lat i ktoś będzie chciał go mieć na 

własność. 

 

Tadeusz Smarz- wójt gminy 

Stwierdził, że radny Rak zgłosił wniosek i trzeba go rozpatrzyć.  

Radny Pyzik wszedł w temat podpisania umowy. 

 

Henryk Lizak – radny 

Stwierdził, że miał wątpliwości ile jest ofert, ponieważ nie widział oferty MEDIC. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy. 

Przypomniał, że jak temat referował VIVA-MED padł wniosek, żeby dać to na piśmie, jak 

referował temat MEDIC takiego wniosku nie było. 

 

Andrzej Pyzik – radny 

Złożył wniosek o przerwę w obradach. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Zapytał, kto jest za przyjęcie wniosku radnego Raka. 

 

 

Za przyjęciem wniosku radnego Raka była 1 osoba, przeciwnych było 10, a 4 wstrzymały się 

od głosu. 

 

 

O godzinie 11
00

 przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę w obradach. 
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O godzinie 11
10

 przewodniczący Rady Gminy wznowił obrady XII sesji Rady Gminy Zławieś 

Wielka. 

Stwierdził, że Rada musi zająć się projektem uchwały i trzeba go uzupełnić o nazwę firmy. 

 

Małgorzata Kutnik – radna 

Stwierdziła, że jej pytanie dotyczyć będzie § 3 załącznika do uchwały. 

Rozumie, że wierzytelności przejmie gmina. 

Zapytała, czy może zaistnieć sytuacja, że w pierwszej kolejności sprzęt zostanie przejęty 

przez firmę komorniczą i może być on sprzedany na rzecz wierzycieli wykazanych. 

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy 

Odpowiedział, że tak może być. 

Aparat rentgenowski, USG i sieć komputerowa jest w leasingu.  

Poinformował, że o sieci komputerowej nic nie wiedział, a kosztować to ma 85 tysięcy 

złotych. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Poinformował, że za długi naszej służby zdrowia odpowiada gmina. 

 

Zenon Podgórski – radny 

Poinformował, że są jakieś kontrole roczne i czy nie można było tego kontrolować. 

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy 

Poinformował, że gmina po zmianie systemu nie dawała na służbę zdrowia żadnych 

pieniędzy, z informacją było różnie. 

Otrzymaliśmy informację, że dług wynosi 42 tysiące i to tylko w ZUS-się. Jak zażądał pełnej 

informacji to Pani kierownik wykazała dużo większe zadłużenie. 

 

Janina Ciska – skarbnik gminy 

W sprawozdaniu służba zdrowia wykazuje zobowiązania wymagalne, czyli takie, którym 

minął termin płatności, a te 175 tysięcy to jest zobowiązanie łączne i, jeżeli coś zostało 

zakupione np. z terminem płatności 14 dniowym to też jest zobowiązanie. 

Kontrolę w ośrodku przeprowadzi w przyszłym tygodniu. 

Odczytała informację dotyczącą zobowiązań przedstawioną przez kierownika GOZ panią 

Dankowską. 

 

Anna Zdziubany – radca prawny 

Poinformowała, że gdyby byłoby coś przedawnione to nie można tego dochodzić, nie 

wiadomo co Pani kierownik miała na myśli. 

 

Zenon Podgórski – radny 

Stwierdził, że Pan wójt wziął na siebie bardzo dużą odpowiedzialność. Pani Dankowska 

pracuje 3 lata. Nie wyobraża sobie, żeby nie można byłoby płacić składek ZUS, Jak 

podchodzimy do likwidacji to dopiero wykazuje długi. 

 

Anna Zdziubany – radca prawny 

Wykazana jest jedna kwota i nie wiemy, czy wobec kontrahentów zobowiązania są z 

odsetkami. 
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Andrzej Pyzik – radny 

Stwierdził, że kierownika GOZ powołuje wójt. Zapytał, czy na okres przekształceń wójt może 

zawiesić kierownika, żeby nie wchodzić w większe długi, bo np. mogą być podwyżki dla 

pracowników. 

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy 

Poinformował, że z chwilą podjęcia uchwały właściwej powołuje się likwidatora. Likwidator 

nie tylko pozbywa się majątku, ale i zarządza. Gdyby u nas było normalnie to likwidatorem 

mogłaby być pani Dankowska, ale na dzień dzisiejszy bezsensowne jest jej powołanie na 

likwidatora. Wprowadzenie likwidatora powoduje zabranie jej kompetencji. 

Na wspólnym posiedzeniu komisji zadał pytanie, czy ją zawiesić, czy nie. 

Podwyżki dla pracowników były już dwa razy, ale nie wie w jakiej wysokości 

Pani Dankowska ma w zakresie czynności, że zakupy inwestycyjne uzgadnia z wójtem. 

 

Anna Zdziubany – radca prawny 

Poinformowała, że gmina otrzymała informację dotyczącą zatrudnienia w ośrodkach. Jeżeli 

jest jakiś układ ratalny w ZUS-em to zastanawiające są dodatkowe zatrudnienia. Na pewno są 

to umowy cywilno-prawne. Żadnej umowy nie widziała, a warto byłoby je zobaczyć. Sytuację 

trzeba poznać. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Stwierdził, że zajmie się tym likwidator. 

 

Tadeusz Smarz wójt gminy 

Odczytał § 3 dotyczący majątku. 

Stwierdził, że po zaspokojeniu wierzytelności pozostały majątek pozostaje we władaniu 

gminy. 

Na wspólnym posiedzeniu komisji uzgodniono, że przekazujemy w najem na 10 lat i to 

będzie zawarte w umowie. 

Przygotowana umowa może być zatwierdzona przez Radę i w umowie tej będzie bardzo wiele 

uściśleń. 

Każdą umowę można zerwać, jeżeli jedna ze stron nie dotrzyma warunków. Umowę będą 

tworzyli prawnicy. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Proponuje powtórne omówienie załącznika, komu się przekazuje, jakie są terminy. 

 

Anna Zdziubany – radca prawny 

Poinformowała, że w treści uchwały jest podany najem na 10 lat, ale przedmiotem będzie 

również dzierżawa np. gruntów taką zmianę się proponuje. 

W § 6 proponuje się otwarcie likwidacji nie 1 lutego, ale 1 marca 2008 roku, ponieważ 

uchwała ta pójdzie do zaopiniowania przez wojewodę. Wojewoda do miesiąca musi wydać 

opinię. Zakończenie likwidacji proponuje się na 30 czerwca. 

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy 

Stwierdził, że będzie musiał jednak coś poczynić w kierunku obecnego kierownika na ten 

okres czasu. 

 

Zenon Podgórski – radny 
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Poprosił o podciągnięcie do odpowiedzialności za długi Panią kierownik. 

 

Anna Zdziubany –radca prawny 

To, że jest mowa o zadłużeniach nie oznacza, że Pani kierownik od razu ponosi za to osobistą 

odpowiedzialność. Gmina musi mieć pełną dokumentację i wiedzę, żeby właściwie 

przeprowadzić ten proces. 

Możemy mówić o czyimś zawinieniu, jeżeli ktoś zrobił to celowo. 

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy 

Poinformował, że był taki okres czasu, kiedy Narodowy Fundusz zaliczkował służbę zdrowia, 

a pewnego dnia powiedzieli, że będą płacili po i dlatego w pewnym czasie wystąpiła luka. 

 

Anna Zdziubany – radca prawny 

Poinformowała, że każda likwidacja ośrodków zdrowia nie kończy się plusem, ale trzeba 

mieć konkretną wiedzę. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Zapytał, jakie mają być konkretne zapisy w projekcie, jaki Rada ma zaopiniować. 

  

Anna Zdziubany – radca prawna 

Poinformowała, że okres likwidacji musi trwać minimum 3 miesiące. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Poprosił o wprowadzenie w § 6 ust. 1 – 1 marzec 2008 roku. 

 

Anna Zdziubany – radca prawny 

Poinformowała, że zakończenie czynności likwidacyjnych 30 czerwca 2008 roku i 

zaprzestanie udzielania świadczeń zdrowotnych 30 czerwca 2008 roku z dniem likwidacji. 

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy 

Poinformował, że co terminów nie ma żadnych uwag. 

 

Andrzej Pyzik – radny 

Zapytał, co się dzieje z umowami, opiekę mamy cały tydzień, ale co dzieje się z sobotami i 

niedzielami, czy jest złożona jakaś oferta. 

 

Krystyna Rębacz – radna 

Do tej pory była podpisana z CITOMED-em. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Poinformował, że Pani kierownik mówiła, że złożyła ofertę. 

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy 

Poinformował, że nic nie wie na temat podpisywania umów. Zadał takie pytanie na piśmie, 

otrzymał odpowiedź, że zakres obejmuje usługi ambulatoryjne, opiekę specjalistyczną w 

zakresie stomatologii, Poradni Położniczo-ginekologicznej, na tym jest koniec odpowiedzi. 

Chce pojechać do Pani dyrektor Żenkiewicz, bo ta informacja nie wyczerpuje odpowiedzi. 

 

 Zbysław Krawulski – radny 

Myśli, że MEDIC może świadczyć te usługi. 
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Tadeusz Smarz – wójt gminy 

Poinformował, że w tym momencie wkracza się w kompetencje kierownika. 

 

Drewnowski Zbigniew – przewodniczący Rady Gminy 

Uważa, że nie należy kreślić takich czarnych scenariuszy. 

 

Janina Ciska – skarbnik gminy 

Poinformowała, że gmina jako organ może sprawdzić tylko 5 % całego budżetu ośrodka 

zdrowia i czy to będzie GOK, czy biblioteka to tylko 5 %, takie są przepisy. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Poinformował, że jeżeli w ośrodku są nieprawidłowości, to są organa, które stwierdzą, czy 

one są zawinione, czy nie. 

Zapytał, czy uzupełnienia dotyczące terminów są akceptowane. 

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy 

Wnioskuje, żeby w § 7 wpisać firmę MEDIC. 

Oferty wpłynęły dwie, oferty VIVA-MED nie zna, otrzymali ją radni.  

Ze strony VIVA-MED nie usłyszał konkretnej oferty, która poprawiłaby funkcjonowanie 

służby zdrowia. 

Po kontroli w ośrodku będzie mniej więcej wiadomo, jakie są zadłużenia. 

Będąc w CITOMED-zie, u doktora Góreckiego MEDIC-u i naszych ośrodkach osobiście 

uważa, że najlepsze warunki posiada i proponuje firma MEDIC. 

Decyzja należy do radnych. 

 

Zenon Podgórski – radny 

Osobiście będzie głosował za MEDIC-em, ale musi być konkretny przetarg. 

 

Anna Zdziubany radca prawny 

Poinformowała, że takiego wymogu nie ma. Tryb określony jest w ustawie, chociaż wie, że 

skargi będą. 

 

Małgorzata Kutnik – radna 

Problem służby zdrowia omawiany jest od września i na spotkaniu komisji jasno określiła, że 

powinien być konkurs na firmę, która by sprywatyzowała naszą służbę zdrowia. Gdybyśmy te 

działania podjęli od razu, ale stało się tak, a nie inaczej. Przykro, że nie wzięto pod uwagę 

naszych sugestii i nie byłoby niepotrzebnej dyskusji i podejrzeń. Gdybyśmy wszystko jasno 

sobie mówili i ze strony przewodniczącego byłaby jakaś uległość i przyjąłby nasze cenne 

wskazówki, może byłoby to sprawniej przeprowadzone i mielibyśmy obopólną satysfakcję, że 

coś zrobiliśmy dla naszej gminy i społeczeństwo będzie zadowolone. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Nie rozumie, jakich zaniedbań dokonał, że tak został oceniony. 

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy 

Mówiła Pani o podejrzeniach. 

 

Małgorzata Kutnik – radna 

Należy przyjąć nasze sugestie, żeby nie było zbędnej dyskusji. 
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Krystyna Rębacz – radna 

Nie ma wątpliwości, że robimy to prawnie w myśl ustawy, więc dlatego muszą być przetargi? 

 

Zenon Podgórski – radny 

Chodzi o to, żeby była jeszcze lepsza oferta, którą przyjmiemy. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Przypomniał, że radny Podgórski był i składał ofertę panu Góreckim, który w ogóle na nią nie 

zareagował. 

 

Rafał Żelazek – wiceprzewodniczący Rady Gminy 

Stwierdził, że lęki i obawy będą zawsze. 

Pytano radcę prawnego, który potwierdził, że jest to zgodne z prawem. 

Decyzję podejmie każdy indywidualnie. 

 

Zbysław Krawulski – radny 

To my ciągle coś przesuwamy, ale zastanówmy się czy dyrektor Wawrzeńczyk będzie chciał 

czekać. Myśli, że idziemy w dobrym kierunku. 

 

Mateusz Mięsikowski – radny 

Wniosek radnego Raka nie przeszedł, więc proszę głosować nad uchwałą. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Uchwałę należy uzupełnić o firmę. 

Zapytał, kto jest za ty, żeby firmie MEDIC przekazać ośrodki zdrowia. 

 

 

Za przekazanie ośrodków zdrowia firmie MEDIC było 12 radnych. 

 

 

Stwierdził, że do projektu uchwały w odpowiednie miejsca wpisać firmę MEDIC. 

 

Anna Zdziubany – radca prawny  

Należy wpisać Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej MEDIC. 

 

Rafał Żelazek – wiceprzewodniczący Rady Gminy 

Odczytał załącznik do uchwały w sprawie likwidacji Gminnego Ośrodka Zdrowia w Złejwsi 

Wielkiej. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Gminy Zlawies Wielka 

w sprawie likwidacji Gminnego Ośrodka Zdrowia w Złejwsi Wielkiej. 

Zapytał, kto jest za podjęciem uchwały. 

 

 

Rada Gminy Zlawies Wielka podjęła przy 12 głosach „za i 3 wstrzymujących się 

Uchwałę Nr XII)63)2007 
w sprawie  przyjęcia projektu uchwały Rady Gminy Zławieś Wielka w sprawie  

                   likwidacji Gminnego Ośrodka Zdrowia w Złejwsi Wielkiej 
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Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Odczytał projekt uchwały w sprawie powiadomienia Skarbnika Gminy i Sekretarza Gminy 

Zlawies Wielka o obowiązku złożenia oświadczenia lustracyjnego. 

Zapytał, kto jest za podjęciem uchwały. 

 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła jednogłośnie 

Uchwałę Nr XII)64)2007 
w sprawie powiadomienia Skarbnika Gminy i Sekretarz Gminy Zławieś Wielka 

                  o obowiązku złożenia oświadczenia lustracyjnego 
 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Zapytał, czy są pytania dotyczące zmiany uchwały Nr V)12)2007. 

 

Pytań nie było. 

 

Rafał Żelazek – wiceprzewodniczący Rady Gminy 

Odczytał projekt uchwały zmieniający Uchwałę Nr V)12)2007 Rady Gminy Zławieś Wielka z 

dnia 22 lutego 2007 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2007 rok. 

 

 

Rada Gminy Zlawies Wielka podjęła jednogłośnie 

Uchwałę Nr XII)65)2007 

Zmieniającą uchwałę Nr V)12)2007 Rady Gminy Zlawies Wielka z dnia 22 lutego 2007 

roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2007 rok 
 

 

Przewodniczący Rady Gminy o godzinie 12
20

 ogłosił przerwę w obradach. 

O godzinie 12
30

 wznowił obrady XII sesji Rady Gminy Zlawies Wielka. 

 

 

Ad. 4 

 

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy 

Przedstawił informację o pracy wójta miedzy sesjami. 

Informacja w załączeniu do protokółu. 

 

Zenon Podgórski – radny 

Stwierdził, że odbywają się spotkania Lokalnej Grupy Działania, ale nikt nic konkretnie o 

nich nie wie. 

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy 

Poinformował, że jest przygotowany do tego tematu, ale proponuje przedstawienie takie 

informacji na najbliższym posiedzeniu komisji. 
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Ad. 5 

 

 

Krystyna Rębacz – radna 

Poprosiła o uściślenie informacji dotyczącej badań profilaktycznych. 

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy 

Przedstawił informację dotyczącą badań mammograficznych kobiet. 

Dodał, że są już przygotowane ogłoszenia w tej sprawie. Informację o chętnych kobietach na 

te badania zbierać będą sołtysi. 

 

Zenon Podgórski – radny 

Poinformował, że niektóre lampy na terenie gminy świecą się przez całą noc inne nie. 

Poprosił o wyrównanie drogi koło jeziora w Górsku, pani Knopik, droga od pana 

Leszczyńskiego kierunku wału jest w pewnym momencie zarośnięta, trzeba pościnać gałęzie, 

należy naprawić też tam mostek. 

Pani Dankowska będzie pracowała do końca marca i należy zastanowić się co zrobić, żeby nie 

zaciągnęła kredytu. 

 

Władysława Łuczak – sołtys sołectwa Zławieś Wielka 

Zapytała, czy będzie oświetlenie uliczne na osiedlu koło mleczarni, na ulicy Dębowej i ulicy 

Zachodniej w Złejwsi Wielkiej. 

 

Andrzej Pyzik – radny 

Stwierdził, że w Starym Toruniu za blisko siebie postawione są lampy uliczne. 

 

Krystyna Rębacz – radna 

Zapytała, czy w roku przyszłym będzie budowany dom kultury w Górsku. 

 

Mateusz Mięsikowski – radny 

Zapytał, co będzie ze świetlicą w Łążynie. 

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy 

Na temat oświetlenia ulicznego rozmawiał z kierownikiem posterunku energetycznego. Ma 

palić się do 24-tej godziny, a zapalać o 4-tej rano. Warunki na budowę oświetlenia wydaje 

energetyka i oni na to posiadają swoje przepisy, gmina na to nie ma wpływu.. 

Drzewa przy drodze do wału w Górsku są własnością prywatną i gminie nie może usunąć 

gałęzi, może zrobić to właściciel. 

Sprawdzi, czy należy naprawić mostek i pobocze na tej drodze. 

Podjecie dzisiejszej uchwały dotyczącej likwidacji ośrodka nie jest jeszcze zobowiązujące, ale 

spróbuje ograniczyć prawa pani Dankowskiej w sprawie wydatkowania i gospodarowania 

środkami finansowymi. 

Zławieś Wielka jest najbardziej oświetloną miejscowością w gminie. Mieszkańcy, którzy 

najkrócej mieszkają na naszym terenie domagają się największych praw, musi jednak 

pamiętać o tych, co mieszkają już tu wiele lat i wiele lat płacą podatki. 

Wszystkie wnioski są zasadne, ale nie wszystkie udaje się zrealizować. 

W projekcie uchwały budżetowej przewiduje się wykonanie dokumentacji na budowę domu 

kultury w Górsku. Nie wiadomo jeszcze jednak gdzie będzie on ostatecznie usytuowany. 

Przewidziana jest też budowa remizy w Skłudzewie, a na budowę świetlicy w Łążynie 

przewiduje środki unijne, ale nie wie jak to będzie. 
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Andrzej Pyzik – radny 

Zapytał, czy nie można sprecyzować uchwałą Rady Gminy, jakie chcemy gdzie oświetlenie 

uliczne. 

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy 

Informował, że to energetyka wydaje warunki zabudowy i są na to przepisy, energetyka też 

ogłasza przetargi, energetyka jest monopolem. 

 

Zenon Podgórski – radny 

Poinformował, że na ulicy Osiedlowej i Zacisznej w Górsku świeci się bez przerwy 

oświetlenie uliczne. 

 

Andrzej Pyzik – radny 

Dodał, że na ul. Młodzieżowej i Cedrowej również. 

 

Krystyna Rębacz- radna 

Poinformowała, że w Czarnym Błocie powstał nowy szczep harcerski, zapytała, czy można 

korzystać z węgla szkolnego, żeby ogrzać salę, z której korzystają w byłej szkole. 

 

Tadeusz Smarz  - wójt gminy 

Odpowiedział, że tak. 

 

Zbysław Krawulski – radny 

Poinformował, że za mostkiem w Czarnowie nad Wisłą pęknięty jest jeden krąg. 

Pan Zatoń poprosił o żużel na drogę, rozsypie go sam. 

Poprosił o ograniczenie prędkości na drodze w Czarnowie na zakręcie w kierunku Strzyżawy, 

Był tam w niedzielę poważny wypadek. Koło szkoły był również wypadek, zapytał, czy nie 

można tam zrobić lewoskrętu. 

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy 

Poinformował, że 13 –tego spotyka się Dyrektorem Generalnym Dróg. Poruszy te tematy. 

Miało być przejście dla pieszych koło PAS-u, ale okazało się, że jest to teren prywatny. 

Gmina nie może dostać pozwolenia na budowę jakąkolwiek na jakimkolwiek prywatnym 

terenie. 

Będzie też omawiał drogę wjazdową do jednej z posesji w Rozgartach. 

 

Henryk Lizak – radny 

Zapytał, czy Przysiek i Rozgarty połączone zostaną chodnikiem. 

 

 Tadeusz Smarz – wójt gminy 

W pierwszej dekadzie nowego roku będą radni dyskutowali na temat budżetu, przewidział to 

zadanie, ale Generalna Dyrekcja Dróg nie przewiduje na to środków.  

Ze Starostwem Będzie dyskutował na temat partycypacji w kosztach budowy chodnika przy 

ul. Ks. Markiewicza w Górsku. 

 

Nikt więcej nie zabrał głosu. 
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Przewodniczący Rady Gminy zakończył obrady XII sesji Rady Gminy Zlawies Wielka. 

 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Rady Gminy 

 

 

 

                                                                                                        Zbigniew Drewnowski 

 

Protokółowała: 

Mirosława Mycak 

 

 

 

 

  

 

 

 

  

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

  

 

 

 

 


